
Adres:  

Verenigingsblad
Augustus 2022, 23e jaargang nr. 2

 1

Aan het einde van dit vereni-
gingsjaar stoppen twee 
bestuursleden met hun bestuur-
lijke activiteiten. Stoffel Aarsen 
stopt als bestuurslid en gaat de 
vereniging verlaten. Zijn ter-
mijn van drie jaar eindigde 
vorig jaar, maar gelukkig heeft 
hij er nog een jaar aan vastge-
plakt. Hij is al vele jaren alge-
meen bestuurslid. Hij is op 28 
november 1984 met 28 stem-
men gekozen tot algemeen 
bestuurslid. Destijds waren er 
blijkbaar genoeg kandidaten om 
bestuurslid te worden en was 
het nodig om te stemmen. Om 
dit gegeven te achterhalen, 
kostte wel wat zoekwerk in de 
oude notulen die overigens ook 
op de site van de vereniging 
staan. De meeste leden zullen 
Stoffel kennen als de man met 
de grasmaaier. Voor zijn plek in 
het bestuur zoeken we een 
opvolger/ster om het bestuur op 
sterkte te houden. 
Voor het maaien van het gras 
kan zich ook iemand aanmelden 
die geen bestuurslid wil wor-
den, maar dit klusje wel op zich 
wil nemen. Het maaien met de 
motormaaier houdt in het 
maaien van de hoofdpaden 

waar geen tegels liggen en één 
of twee gangen rond het com-
plex. De rest wordt door de 
gemeente gemaaid.

Ook de voorzitter, Jan Booij, 
hangt de voorzittershamer aan 
de wilgen. Hij stopt ook als 
bestuurder na heel wat jaren de 
voorzitter te zijn geweest Hij 
heeft namelijk in 2007 de voor-
zittershamer overgenomen van 
Jaap Geluk. Het is hoog tijd 
voor nieuw bloed. 
Als redacteur van het vereni-
gingsblad zal hij nog even vol-
houden. 

Volgend jaar eindigt ook de 
termijn van de secretaris Ashok 
Somai. Hij stopt dan als  
bestuurder.

Dus neem contact op met het 
bestuur als je je wilt inzetten 
voor de vereniging, want 
nogmaals, zonder bestuursleden 
geen vereniging.

Leden opgelet: Twee nieuwe bestuurders gezocht/nodig. Zonder be‐
stuur geen vereniging. De bestuursleden Stoffel Aarsen en Jan Booij 
stoppen aan het eind van dit seizoen. 

Gezamenlijk klussen 
Afgelopen maand (juni) is er op 
de zaterdagochtend in geza-
menlijkheid geklust op het 
complex. Een tiental leden 
hebben de handen uit de mou-
wen gestoken. Van te voren 
was o.a. via facebook en e-mail 
een oproep geplaatst om hier-
aan deel te nemen. Er is opge-
ruimd, gesloopt, gemaaid met 
de nieuwe bosmaaier, plastic 
opgeruimd, er zijn frambozen-
en bramenstruikwortels uitge-
graven. Ook zijn er fruitbomen 
gesnoeid.  Dit alles is in een 
prettige sfeer uitgevoerd en er 
is menige zweetdruppel 
gevloeid.  Alleen werd de koffie 
gemist. Aandachtpuntje voor 
het bestuur. Op facebook zijn 
ook de foto’s te zien. Mogelijk 
krijgt deze activiteit een 
vervolg.

Wat mensen doen om niet op 
de foto te komen!
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De voorzitter, want doet hij 
zoal?
Toen ik dit typte moest ik gelijk 
denken aan de sketch van Toon 
Hermans over “De voorzitter”. 
Bij de jongeren waarschijnlijk 
minder bekend, maar het bekij-
ken via You Tube meer dan 
waard.
Maar dit even terzijde. Er zijn 
mensen die denken dat de voor-
zitter de ‘baas’ van de vereni-
ging is, maar dat is niet het 
geval. Hij is echter wel in veel 
gevallen het aanspreekpunt. Je 
mag stellen dat de voorzitter er 
voor moet zorgen dat de vereni-
ging blijft draaien. Het is dus 
een sturend en coördinerend 
persoon. Ook is hij in veel ge-
vallen de vertegenwoordiger 
van de vereniging naar buiten 
toe. 
Het gehele bestuur van de 
vereniging  is het zogenaamde 
Algemene bestuur (AB). Binnen 
dit bestuur is er het Dagelijks 
bestuur (DB) en bestaat uit de 
voorzitter, de penningmeester 
en de secretaris. Zoals de naam 
al zegt, zorgt het DB voor de 
dagelijkse gang van zaken. In 
de statuten, die ook op onze site 
staan, kun je hierover het e.e.a. 
vinden/lezen.
Om terug te komen op de activi-
teiten van de voorzitter kan ik 
nog het volgende zeggen. Bij 
een goede communicatie binnen 
de leden van het DB hoeft de 
voorzitter niet alles in de gaten 
te houden. Zowel de secretaris 
als de penningmeester kunnen 
zelf goed inschatten wanneer 
welke zaken aandacht behoe-
ven. Bovendien moet je zoveel 

mogelijk gebruik maken van de 
kennis die anderen hebben. Dit 
geldt eigenlijk voor de maat-
schappij in het algemeen, 
gebruik maken van de kennis 
van anderen die van een 
onderwerp meer weten dan jij is 
niet alleen praktisch; het geeft 
die ander ook een gevoel van 
waardering.
Een beetje relativeren op zijn 
tijd kan geen kwaad. Integriteit 
is van groot belang. Zo moet er 
zorgvuldig omgegaan worden 
met de persoonlijke gegevens 
van de leden en is hoor en 
wederhoor ook bij een vereni-
ging als de onze van groot 
belang. Een misverstand door 
impulsief reageren is zo gebo-
ren. 
Als voorzitter heb ik de laatste 
ca. vijftien jaar de tuinuitgiften 
gedaan, waardoor ook de leden-
administratie langzaamaan van 
destijds de penningmeester 
naar de voorzitter is verscho-
ven. Deze twee onderdelen 
samen nemen de meeste tijd in 
beslag, temeer daar alles 
schriftelijk wordt vastgelegd, 
zodat er een duidelijke admini-
stratie van lidmaatschap en 
verhuur is. Uiteraard wordt in 
een nieuwe samenstelling van 
het bestuur over de taakver-

deling gesproken. Een ander lid 
van het bestuur kan deze taak 
op zich nemen.

Bij het uitgeven van tuinen is 
het wel prettig als lege tuinen 
er een beetje goed uitzien. 
Hierom is er door het bestuur 
veel tijd gestoken in het 
'verhuurbaar'  maken van lege 
tuinen. Dit aspect zou anders 
georganiseerd moeten worden.

Vergaderen en zo
De leden van het huidige be‐
stuur zijn geen vergadertijgers. 
Het aantal  AB- en DB-be‐
stuursvergaderingen bij elkaar 
opgeteld zijn er ca. zes per jaar. 
De vergaderingen worden thuis 
bij een bestuurder gehouden. 
Dit is praktisch en goedkoop.
Dus in vergaderen gaat niet 
veel tijd zitten. Over veel zaken 
wordt per e-mail van gedachten 
gewisseld. 

Kortom maak een carrière  
switch en ‘solliciteer’ naar de 
functie van bestuurslid. 
De voorzitter
Wat vindt u van het vereni-
gingsblad? Leest u het ook. 
Stuur ons een bericht via 
Facebook of per e-mail.
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Nu de Floriade is ‘neergestre-
ken’ in Flevoland is dit een 
mooie aanleiding om in het 
verenigingsblad aandacht te 
schenken aan deze zogenaamde 
wereldtuinbouwtentoonstelling. 
Voor wie het is ontgaan, in 
Almere wordt nu de Floriade 
gehouden van 14 april t/m 9 
oktober 2022. Omdat een floria‐
de Nederlands grootste evene-
ment is, lijkt het gerechtvaar‐
digd hieraan een artikel te 
wijden.
 
De floriade vindt eens in de 
tien jaar plaats in een gemeen-
te dan wel stad die dit evene-
ment wil organiseren.

De geschiedenis van de Neder‐
landse Floriade wereldtuin-
bouwtentoonstelling begint in 
1960 in Rotterdam en werd 
daar gehouden van 25 maart 
tot 25 september 1960.
Er werd al in 1958 begonnen 
met de voorbereidingen. Ook 
werd begonnen met de bouw 
van een zweefgondelbaan om 
van het ene deel naar het 
andere te kunnen zweven. Het 
evenement werd namelijk in 
Het Park in Rotterdam, nabij 
de Maastunnel, in de twee 
grote stadsparken aan weers-
zijden van de Westzeedijk 
gehouden. De hoofdingang was 
naast Museum Boijmans van 
Beuningen. 

Ter gelegenheid van de 
Floriade werd in 1960 ook nog 
de Euromast geopend. De toren 
was toen 107 meter hoog, nu 
185. 

Het concept van de Floriade 
werd ontwikkeld door ene 
Jacques Kleiboer. Directe aan-

Tot aan de Floriade werden in 
Nederland onder de naam 
'Flora' internationale bloemen-
tentoonstellingen georganiseerd 
in het huidige wandelbos 
Groenendaal bij Heemstede in 
1925, 1935 en 1953 en eerder in 
1910 in de Haarlemmerhout in 
Haarlem. In Groenendaal vindt 
men overblijfselen van de 
bloemententoonstellingen, zoals 
een paviljoen en verwilderde 
narcissen en hyacinten.

leiding voor de Floriade was het 
honderdjarig bestaan van de 
Algemene Vereniging voor 
Bloembollencultuur. Bovendien 
wilde men de komst van de 
tulpenbol naar de Lage Landen 
vieren. 
Totale kosten van het evene-
ment bedroegen ongeveer 11 
miljoen gulden. Daarvan nam 
de tuinbouwsector 5 miljoen 
voor zijn rekening, het bedrijfs-
leven betaalde 2 miljoen en de 
gemeente 3,8 miljoen. Als de 

Floriade een half jaar later 
sluit, blijkt het evenement 
ongeveer 4 miljoen bezoekers te 
hebben getrokken, veel meer 
dan geraamd.
Wat was er te zien:
•  Kas- en vollegronds teelten. 

van groenten, fruit en zaad 
•  Meerdere kasculturen. 
•  18e-eeuwse tuin, ontworpen 

door J. H. R. van Koolwijk. 
•  Modeltuinen, volkstuinen en 

mozaïeken. 
•  Tuinen specifiek van 

meerdere landen. 
•  Rosarium en verschillende 

beeldhouwwerken. 
•  Bloemen en planten uit de 

Bijbel. 
•  Modellen van Holland-

    De Floriade 
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Amerika Lijn schepen. 
•  30 meter hoge Zweefgondel-

baan, die ca. 4000 mensen 
per uur kon transporteren. 

•  In de Ahoy hallen: 
Tentoonstelling "Van Kiem 
tot Kracht" en "Heelal en 
Aard", waarin de samenhang 
tussen zonne-energie en de 
planten-groei op aarde en 
andere pla-neten werd 
behandeld. 

•  38 meter "bewegende" 
maquette met modeltreinen 
van de Rotterdamse metro die 
(destijd) nog in ontwikkeling 

was.

De volgende 
Floriade werd 
gehouden in 
1972 in Amster-
dam. Waarom of 
waardoor de 

eerstvolgende twaalf jaar op 
zich liet wachten heb ik niet 
kunnen achterhalen.

Jacques Kleiboer, de initiator 
van de Floriade, zocht na Rot‐
terdam een andere financieel 
sterke gemeente als partner 
voor zijn privé organisatie 
bureau. Toen na het succes van 
Rotterdam, Amsterdam aangaf 
graag gastheer te willen zijn, 
ging hij hier direct op in.
Deze Floriade was de 2e editie 
van de wereldtuinbouwtentoon-
stelling in Nederland. Deze 
eerste Amsterdamse Floriade 
duurde van 30 maart tot 1 
oktober in 1972 en was toen de 
drukst bezochte tuinbouwten-
toonstelling ooit ter wereld 
gehouden. Maar liefst 5 miljoen 
mensen bezochten de Floriade. 

Hieruit kan de lezer opmaken 
dat niet alleen in Nederland 
dergelijke tentoonstellingen 
worden gehouden en dat klopt.
Het hiervoor aangelegde Am‐
stelpark besloeg een gedeel-te 
van het tentoonstellingster-rein 
van 700.000 m². Ook het 
Beatrixpark, de Amstelhal van 
de RAI Amsterdam en een deel 
van het dijklichaam waarop 
later de Ringweg Zuid en het 
Station Amsterdam RAI wer-
den aangelegd, waren onder-
deel van de Floriade. De ter-
reinen werden via trappen ver-
bonden met het nog ongebruik-
te zuidelijke gedeelte van de 
Europaboulevardbrug, er was 
een kabelbaan tussen het 
Beatrixpark en het begin van 
het Amstelpark en er waren 
expocars. In het Amstelpark-
deel was een smalspoorlijn aan-
gelegd en er stond een panora-
magondel. Nabij de entree, de 
huidige hoofdingang, was het 
Reuzenrad van 54 m hoog van 

waaruit een groot deel 
van de stad te zien 
was. Het Dahliarama 
(40.000 dahlia’s), Ro‐
dodendronvallei, Rosa-
rium en de grote lelie-
tentoonstelling waren 
belangrijke hoog‐
tepunten van de expo. 
Ook de vaste planten-
tuin was een topper.

Floriade 1982  
De volgende Floriade werd 
weer in Amsterdam 
gehouden en was de eerste 
die ik heb bezocht. 
Naar aanleiding van het 
commerciële succes voor 
zijn eigen organisatie 
begon Jacques Kleiboer 
direct na afloop van de vo‐
rige floriade, gesprekken 

met de gemeente Amsterdam, 
voor een volgende editie. De 
gemeente Amsterdam zag op 
dat moment ook duidelijk de 
meerwaarde van een Floriade 
voor de internationale promotie 
van de stad. Zij werd hierbij 
ondersteund door o.a. KLM en 
Martinair, welke maatschap-
pijen eind jaren 70 veel extra 
stoelen moesten vullen op de 
trans-Atlantische routes, door 
de ingebruikname van de 
nieuwe grote Boeing 747 en 
DC10. Deze Floriade-promotie 
was zelfs zichtbaar in de James 
Bond film “Never Say Never 
Again”. 
Deze tweede Amsterdamse 
Floriade werd van 8 april tot 10 
oktober in 1982 gehouden en 
vond plaats op de plek in Am‐
sterdam -Zuidoost die nu het 
noordelijk deel van het recrea-
tiegebied Gaasperplas vormt.
De presentaties werden 
ondergebracht in hoofdgroepen 
zoals boomkwekerij, glastuin-
bouw, groenten en fruit en 
bloementeelt. Daarbij werd 
bekeken welke delen het eerst 
moesten worden ingeplant, 
zodat er over de hele tentoon-
stellingsperiode steeds wat te 
beleven viel. 
Wat mij bij is gebleven naast de 
immense bloemenpracht, is dat 
hier ook de verticale windmo-
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len van Fokker werd gepresen‐
teerd.

Daar ik een abonnement had 
ben ik er in de verschillende 
seizoenen geweest en altijd 
was er een prachtige bloemen‐
weelde te zien, zoals in de 
rozen- en dalhia-tuinen.

Aantal bezoekers bedroeg ca. 
4.600.000, en grootte van het 
geheel was ca. 50 ha. Floriade 1992

In 1992 was de gemeente 
Zoetermeer aan 'de beurt', en 
deze floriade duurde van 9 
april tot 1 oktober. Vanaf de 
snelweg was de plaats te her-
kennen door de grote witte 
kop. 
Wat betreft het ontwerp werd  
gekozen voor het model van de 
ganzenvoet, een motief dat ze 
ontleenden aan de barokke 
Franse 
tuinkunst. 
Drie zicht-
assen en een 
grote ronde 
waterpartij 
beheersten de platte-grond van 
het terrein. Kaarsrechte lanen 
domineerden het ontwerp. In 
het landschap kwamen zoge-
naamde follies: gebouwtjes met 
een opvallende vorm, die als 
enige doel hadden bezoekers te 
verbazen. Er kwam een spe-
ciale tramlijn met historisch 
materieel, waarvan railsdelen 
later naar het Openluchtmu-
seum in Arnhem gingen. 

Bloemen en planten
In een apart gedeelte van het 
park, met als thema Wereld, 

bevonden zich de 
internationale 
inzendingen, we‐
reldtuinen, van-
uit ongeveer 
dertig landen 
waar onder 
Frankrijk, 
Oostenrijk, 
Indonesië en 
Japan. Op  het 
gehele park 

werden 4500 bomen, 70.000 
heesters, 25.000 potplanten, 
6000 rozen (in 90 verschillende 
soorten), 7000 varens en 
500.000 (20 hectaren) bollen 
geplant.
De Floriade 1992 trok 3,2 mil-
joen toeschouwers. De opper-
vlakte was 66 ha. Er ontstond 
een tekort van maar liefst 21 
miljoen gulden.

Floriade 2002
De Floriade 2002 vond plaats 
van 6 april tot en met 20 
oktober in de Haarlemmer-
meer. De Floriade 2002 was 
naast Floriade tevens de 16e 
Wereldtuinbouwtentoonstelling
De Floriade besloeg een opper-
vlakte van 50 hectare en 
bestond uit 3 delen: 
• Bij het Dak 
• Naast de Berg 
• Aan het Meer

De Floriade vormde ook het
 toneel voor het Suske en Wiske 
album 'De fleurige 
Floriade' (Rode reeks, nr. 274). 

eigen afbeelding

eigen afbeelding

Ook de binnententoonstellingen 
waren een bezoek zeker waard. 
Beide afbeeldingen uit 1982



 6

Floriade 2012
De Floriade 2012 werd gehou-
den van 5 april tot en met 7 
oktober 2012 in Venlo. 
Het Floriadepark besloeg in 
totaal 66 hectare, waaronder 
tweeentwintig hectare bos, 
tweeënhalf hectare gebouwen 
en vier hectare water. Er wer-
den 1700 bomen aangeplant, 
20.000 heesters, 200.000 vaste 
planten, 65.000 waterplanten, 
anderhalf miljoen bloembollen 
en 95.000 een-jarige planten.  
Het ontwerp is van de hand van 
Landschapsarchitect John Boon 
(50) van Arcadis landschapsar-
chitectuur & stedenbouw. 
Impressie: https://
www.landscape-architects.nl/nl/
projects/floriade-2012 
Het park bestond uit 5 thema-
gebieden, van elkaar geschei-
den door bosgebied. Elk thema-
gebied had een eigen decor, 
programma en activiteiten, 
waardoor men de natuur steeds 
op een andere manier zag, 
voelde en beleefde. 

Floriade 2022 Almere
Deze heb ik niet bezocht. In 
de media is over deze tentoon‐
stelling al veel geschreven. 
Bovendien is dit evenement 
nog open tot in de herfst. 

Jan Booij

Ook in de Haarlemmermeer bestond 
het totale terrein uit twee delen.

vervolg Floriade 2012
• Relax & Heal 
• Green Engine 
• Education & Innovation 
• Environment 
• World Show Stage
Twee miljoen bezoekers werden 
geteld. 
Leuk weetje: Er waren 60 
oplaadpunten voor elektrische 
auto’s op de parkeerplaats van 
de Floriade.
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Floriades is cijfers.
Gezien de huidige discussie over het 
rendement van een Floriade is gepro‐
beerd daar wat inzicht in te krijgen. 
Het valt niet mee om wat cijfers van 
de verschillende Floriades bij elkaar te 
schrapen via internet.
In de tabel staan indicatief wat ge‐
gevens. Dat niet eenduidig is te 
berekenen wat bijvoorbeeld de kosten 
zijn geweest heeft te maken met o.a.:
- Gebouwen, wegen en voorziening wa‐

ren al aanwezig of zijn later voor an‐
dere doelen gebruikt, zoals voor 
aanleg parken, woonwijken enz.

- Onderdelen zijn na afloop verkocht, 

Geraadpleegd:
• Floriade 2012 in perspectief, Eindrapport Commissie Onderzoek Floriade 21-11-2013.
• Floriade, verleden, heden en toekomst. Een analyse van het grootste evenement van Nederland. 5-10 2015, 

International Destination Strategies.
•  Wikipedia en internet

Persoonlijke ervaring
Van al die Floriades heb ik er 
vier bezocht. De eerste van die 
vier was die in Amsterdam aan 
de Gaasperplas in 1982. 
Daarna die in Zoetermeer, 
vervolgens de Haarlemmer-
meer en de voorlaatste in 
Venlo.
Het is ook in deze volgorde als 
ik ze zou moeten waarderen, 
dus Amsterdam op de eerste 
plaats. Het kan zijn dat het te 
maken heeft met het feit dat je 
de eerste keer overweldigd bent 
door de grote bloemenpracht. 
Bovendien heb ik deze in ver-
schillende seizoenen bezocht, 
dus echt objectief is mijn oor-
deel niet te noemen.
In zijn algemeenheid heb ik 
ervaren dat de hoeveelheid 
bloemen- en de plantenpracht 
minder is geworden en het 

zoals kabelbanen.
- Veelal wordt een jaar of vier 

van te voren een begroting ge‐
maakt.

- Verschil betalende en niet be‐
talende bezoekers (Abon‐
nement, vrijkaarten enz.) is 
soms wel 10%.

Voor hen die meer willen weten 
zijn de eerste twee van de ge‐
raadpleegde documenten het le‐
zen waard.



Kennismaking met 
Moninique Endendijk
Mij is gevraagd om een stukje over 
mij zelf te gaan schrijven. Ik zal 
mij even voorstellen, mijn naam is 
Monique Endendijk, gehuwd met 
Robert. Heb twee zoons een doch-
ter en een stief zoon. We zijn in 
2014 in Biddinghuizen te komen 
wonen, de eerste bewoners van de 
Graafschap. Hiervoor woonde ik in 
Ermelo. Eigenlijk ben ik import. Ik 
werk eigenlijk als seizoen mede‐
werkster in de cleaning bij Walibi. 
Aan op leiding heb ik de LEAO en 
MEAO gedaan, als werk ervaring 
heb ik in verschillende bedrijven 
gewerkt op de administratie en 
daarna omgeschoold als stads-
wacht. Een aantal jaren gewerkt  
op het politiebureau te Harderwijk. 
Hier ben ik mee gestopt toen ik 
mijn eerste kindje kreeg en ik kon 
het ook niet meer vanwege mijn 
mankementen.
Hoe ben ik terecht gekomen  op de 

volkstuinen!. Ik hoorde 
een moeder op het  
schoolplein wat ver-
tellen die was zo 
enthousiast, in eerste 
instantie dacht ik dat 
is veel te  prijzig, maar 
dat vond ik reuze mee-
vallen. Heb samen met 
mijn buurvrouw een 
afspraak gemaakt met 
Jan. Na een wandeling 
over de tuin ging mijn 
moed al aardig zakken, 
wat een onkruid ik kon 
er niet doorheen kijken 
of ik daar wat van kon 
maken en ik zou graag 
een schuurtje erbij  wi-
llen. Ik heb ook totaal 

 
Voorzitter en tuinuitgifte
Jan Booij                   
tel.:332126   
jansijbrand@gmail.com
 
Secretaris        
Ashok Somai            
tel.:332174   
a.somai@upcmail.nl
 
Penningmeester 
Monique Endendijk
endendijkmonique@gmail.com

Algemene betuursleden:
Stoffel Aarsen
tel.: 331530
chris.aarsen@kpnplanet.nl

Wim Mulder
tel.: 06 46457938
doffer32@msn.com                     

Volkstuinvereniging Biddinghuizen
http://volkstuinbiddinghuizen.nl 
Secretariaat: A. Somai, Uitloper 46, 8256 CD
Kamer van Koophandel Lelystad nr.: 40059843

Contributie: € 10 per jaar
Tuinhuur: € 13,50 per are (100m2) per jaar
Rekeningnr. vereniging NL78RABO 0348 1245 70 
t.n.v. Volkstuinvereniging Biddinghuizen
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accent meer verschoven is naar 
de stands/inzendingen met de 
technische vooruitgang en 
mogelijkheden op het gebied 
van de bloemen-, groenten- en 
plantenteelt. Dit is ook van 
toepassing op de buitenlandse 
inbreng, ik miste later de tuin‐
architectuur uit andere landen.
Deze aspecten in combinatie 
met de bereikbaarheid is reden 
voor mij geweest niet naar de 
tentoonstelling in Almere te 
gaan. 
Misschien moet overwogen 
worden een meer permanente 
locatie aan te wijzen waar ook 
een tweede “Keukenhof” 
ontworpen kan worden en dat 
deze locatie goed bereikbaar is 
voor alle soorten van vervoer.

Jan Booij

Stookontheffing: Gemeente 
heeft in brief meegedeeld van 
plan te zijn gevraagde 
ontheffing te weigeren. We 
hebben bezwaar ingediend.

geen ervaring met een moestuin. 
Totdat we hier aankwamen, jawel 
er stond een huisje op en we zeiden 
deze nemen we. We keken elkaar 
aan en dachten eigenlijk waar zijn 
we aan begonnen, heeeeel veel 
onkruid. Mega veel oude aardbeien 
en hele hoge bomen. De opmerking 
van Jan vergeet ik dan ook nooit 
meer. A, met zijn tweeën 2 weken 
dan heb je het onkruid wel weg. En 
hij vroeg of we lid van het bestuur 
wouden worden, ze zochten  nog 
een penningmeester. Nou ik heb 
het geweten we gingen flink aan de 
slag ik iets meer dan de buurvrouw 
de eerste groente er nog snel inge-
zet. Jammer genoeg zag  mijn 
medehuurder dat ik er veel tijd in 
stak en dat trigger de haar waar-
schijnlijk. Ik begon het steeds leu-
ker te vinden. En eind november  
heb ik er zelfs nog 1,5 are bij 
gevraagd. Ben aan het  bouwen en 
verbouwen kan je wel zeggen en zit 
nog vol verrassingen. Jan vroeg 
nog een keer of het  wat leek  om 
penningmeester  te worden ik heb 
het aangenomen en moet eerlijk 
zeggen moet mijn draai er nog wel 
in  gaan vinden, geef mij even  de 
tijd  en het komt goed. 15 juli 2022 
ben ik dan officieel penningmeester 
van de Volkstuinvereniging te 
Biddinghuizen. En ik ben vol inspi-
ratie en ideeën, maar alles op zijn 
tijd. KOMT GOED. Ik hoop een 
leuke en een gezellige tijd te 
hebben  met  mijn Moe’s tuin.


